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TEMSE

Feest van de Vlaamse 
Gemeenschap  
aangepast
Het Feest van de Vlaamse Gemeenschap van 3 juli 2020 
gaat niet door omwille van de coronacrisis. Dat heeft het 
Overlegcomité Vlaamse Verenigingen (OVV) van Temse 
beslist om tijdig duidelijkheid te scheppen voor iedereen 
die betrokken is bij de organisatie. Om het feest niet  
onopgemerkt te laten voorbijgaan, organiseert het  
bestuur een bevlaggingsactie.

Het OVV bestaat uit de Amedee Verbruggenkring, Davids-
fonds Temse en VOS Temse. Zij organiseert jaarlijks het  
Feest van de Vlaamse Gemeenschap in samenwerking met  
de gemeente. De feestviering is het hoogtepunt van de  
werking. Jan Peumans had toegezegd als hoofdspreker  
tijdens de feestelijke opening. De Vlaamse coverband  
De SCHil zou het optreden op de markt verzorgen.

Gezondheid gaat boven alles. Het is niet mogelijk om een 
honderdtal mensen te ontvangen in het gemeentehuis.  
De markt is ook te klein om tweehonderd feestvierders in 
een veilige omgeving te laten vieren. Daarom werd er niet  
getwijfeld. We brachten alle partners op de hoogte, die 
begrip hebben voor de situatie.

“Het Feest van de Vlaamse Gemeenschap kan niet door-
gaan in de huidige vorm. Toch zullen wij onze Vlaamse 
feestdag niet onopgemerkt voorbij laten gaan”, aldus Geert 
Vandersickel. 

Hang de leeuwenvlag uit

We leggen de focus op een bevlagginsactie om duidelijk te 
maken dat we onze Vlaamse feestdag vieren, wat er ook 
gebeurt. Het OVV zorgt voor extra vlaggen in de deel-
gemeenten. Daarnaast vragen we aan de bevolking om 
gedurende de feestweek de leeuwenvlag uit te hangen. Per 
deelgemeente is er, door loting, voor één deelnemer een 
geschenk voorzien. Daarvoor is registreren noodzakelijk via 
ovvtemse@gmail.com of bij de coördinator via 0479 46 93 36 
met vermelding van naam, adres, telefoon en e-mailadres.
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De N-VA nam het voortouw met 
een oproep om duurzaam en 
verantwoord aan de slag te 

gaan, om bedrijven en winkels 
maximaal te heropenen. We 

bieden ook perspectief om tijd 
door te brengen met vrienden of 
een familie-uitstap te doen. Om 

weer op café of restaurant te 
gaan. Altijd met respect voor de 
hygiëne- en veiligheidsregels.”

Bart De Wever
Algemeen voorzitter

De Vlaamse Regering heeft geen 
volmachten nodig om een robuust 
beleid te voeren. Denk maar aan de 
economische steunmaatregelen 
zoals de hinderpremie. Tegelijkertijd 
werkte minister van Onderwijs Ben 
Weyts een akkoord uit met het 
onderwijsveld. In tegenstelling tot 
Franstalig België laat Vlaanderen 
geen half schooljaar verloren gaan.”

Jan Jambon
Minister-president

1,5m

Het coronavirus heeft op een brutale wijze de Vlaamse 
maatschappij tot stilstand gebracht. Na de lockdown is het 

tijd voor een veilige en duurzame heropstart. 
Zowel economisch als sociaal.

De ontwikkeling van een vaccin, digitale oplossingen, 
de veilige heropstart van winkels, bedrijven, ons sociaal 
leven, het onderwijs. Ieder die een steentje bijdraagt, 

staat symbool voor de Vlaamse veerkracht die 
we vandaag nodig hebben. Het is die veerkracht die

 we verder moeten stimuleren.

Vlaamse veerkracht
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Dit huis-aan-huisblad werd afgesloten op 12 juni.

Een warm hart voor de zorg
Ondanks het feit dat de directie en het personeel van Welzijnsvereniging 
Sleutelzorg de richtlijnen van het departement Zorg en Gezondheid vanaf de 
lockdown strikt hebben gevolgd, heeft het coronavirus toch de beide woon-
zorgcentra De Reiger en ’t Blauwhof hard getroffen. We leven mee met de 
familie en vrienden van de bewoners die zijn overleden als direct gevolg van 
het virus of met het vermoeden van covid-19.

Het waren moeilijke tijden voor zowel de nabestaanden als voor het personeel. 
Maar er was ook veel steun vanuit de bevolking, zelfs over de gemeente- 
grenzen heen. Spontaan kwamen er schenkingen en ontstonden er initiatieven 
voor de bewoners en het personeel door particulieren, verenigingen,  
winkeliers en bedrijven. Die initiatieven, in totaal zo’n veertigtal, werden  
zeer gewaardeerd. In een van de volgende maanden zal via het blaadje Babiel 
een overzicht gegeven worden van al deze warme gebaren.

Temse radicaal digitaal (p. 3)Winkelhieren (p. 2)

Beste Temsenaar

In de jongste editie van ons huis-aan-
huisblad gaven we een overzicht van het 
meerjarenplan voor Temse. Het is een 
ambitieus plan met tal van verbeterin-
gen voor élke Temsenaar. Wie had toen 
kunnen verwachten dat ons leven zo’n 
wending zou nemen? Het bewijst nog 
maar eens dat er geen zekerheden zijn.

Het heeft ook bewezen dat de Temsenaar 
een groot hart heeft. Er werden tal van 
mooie en warme initiatieven opgezet om 
mensen met een hulpvraag een handje te 
helpen en om de mensen in de zorgsector 
een hart onder de riem te steken.

Ook het lokaal bestuur heeft meteen 
de handen uit de mouwen gestoken 
om de bevolking tegemoet te komen in 
deze toch wel zeer moeilijke tijd. Zowel 
particulieren, zelfstandigen als bedrijven 
kregen naast de maatregelen van de 
Vlaamse en federale overheid ook van 
het lokaal bestuur een duwtje in de rug. 
Het gemeentebestuur heeft met een 
krachtdadig beleid getoond dat het ook in 
moeilijke tijden flexibel kan optreden.

Tot onze grote spijt hebben ook wij enkele 
geplande activiteiten, zoals onze bier-
proefavond en BBQ, moeten annuleren. 
Maar geen nood, uitstel is geen afstel. 
We prikken nieuwe data in het najaar en 
houden u uiteraard op de hoogte.

Laat me u tot slot nog een goede  
gezondheid toewensen.

Davy De Rijbel
Fractievoorzitter 
N-VA Temse

 Werner Maerevoet, voorzitter van de Welzijnsvereniging Sleutelzorg, overhandigt aan 
algemeen directeur Dirk De Clerck van Sleutelzorg, 35 liter alcoholgel geschonken door 
Lions Club Waasland, voor gebruik in de woonzorgcentra De Reiger en ’t Blauwhof.
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Schepen Stephan  
Van der Gucht zette 
zijn schouders onder 
het Winkelhieren, een 
project van Unizo in 
samenwerking met 
het lokaal bestuur. 
Uiteraard zonder de 
horeca uit het oog te 
verliezen. De actie 
loopt van 1 juni tot 
31 juli en zal hopelijk 
een groot succes  
kennen.

Ondersteuning van onze lokale economie 
Onze dienst Lokale Economie heeft doorheen de coronacrisis de lokale handelaars niet in de steek 
gelaten.

Onmiddellijk na het uitbreken van de pandemie en het sluiten van de meeste winkels is het initiatief  
genomen om de winkels die nog open waren te ondersteunen met een viooltjesactie. Elke handelaar  
ontving gratis een aantal viooltjes om uit te delen aan zijn klanten. In het totaal zo’n 2.600. 

In het zog daarvan ontvingen ook alle rusthuizen en serviceflats een prachtige azalea voor elke bewoner.  
Deze acties werden zeer positief onthaald. Samen met Unizo zetten we een stickeractie op touw.  
Vijfhonderd stickers werden verdeeld aan de lokale handelaars en bedrijven om de afstandsmaatregelen 
in acht te nemen.

Stephan Van der Gucht
Schepen van Lokale Economie

Winkelhieren

Het gemeentebestuur van Temse is creatief te werk gegaan bij het uitwerken van steunmaatregelen. Zo heeft zij een  
Winkelhieren-kooptombola in het leven geroepen. Alle lokale handelaars, ondernemers en horecazaken kunnen hieraan  
deelnemen. We stellen posters, stickers, antwoordkaartjes en een antwoordbox ter beschikking. Unizo Temse neemt de  
promotie van de actie voor zijn rekening. 

De prijzenpot bestaat uit:
•  300 Winkelhieren-bons van 25 euro te besteden bij deelnemende handelaars
•  75 Winkelhieren-restaurantbons van 50 euro te besteden bij de restaurants van groot-Temse
•  40 vip-carwashbeurten
•  50 duotickets voor ons cultuurcentrum
•  20 zwemabonnementen van 20 zwembeurten in het Vita Scheldebad
•  2 vluchten met de luchtballon van Jommeke
 
Daarnaast verdelen we nog honderd drankbonnetjes om te consumeren in de plaatselijke 
cafés, snackbars, ijssalons, enzovoort. De actie heeft voor de gemeente een prijskaartje van 
ongeveer 15.000 euro. Naast de steunmaatregelen halveert de gemeente de belasting op 
gesloten terrassen voor dit jaar. De belastingen en retributies worden pas verstuurd vanaf 1 
september.

Stephan Van der Gucht, schepen van Financiën, Personeel en Lokale Economie
Koop ook lokaal

Steun lokale handelaars 

tijdens de coronacrisis
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Temse radicaal digitaal
Heel wat steden en gemeenten komen in het nieuws met digitale gemeenteraden. Temse moet zeker niet onderdoen, integendeel. 
Met een virtuele eedaflegging tijdens de gemeenteraad van april heeft Temse allicht een unicum gescoord in Vlaanderen.

De digitalisering werd vorige legislatuur voorbereid door onze 
toenmalige schepen van ICT, Geert Vandersickel. De hele  
IT-infrastructuur, waaronder netwerk, servers en werkstations, 
werd vernieuwd, gemoderniseerd en aangepast aan de huidige 
normen.

Vooruitgang

De focus ligt op de digitalisering van onze raden. Sinds het 
begin van de huidige bestuursperiode worden alle documenten 
digitaal aangeleverd aan de raadsleden via het Cobraplatform. 
Alle raadsleden hebben een tablet gekregen en kunnen hierop 
de documenten thuis en tijdens de zittingen raadplegen.  
De raadszittingen worden volledig vanuit dit platform gehou-
den, waarbij de verschillende agendapunten met bijhorende  
documenten geprojecteerd worden voor de raadsleden en 
het publiek. De volledige afhandeling van de raadszittingen 
verloopt via dit platform en de documenten worden digitaal 
ondertekend. Dat is een hele vooruitgang voor de administratie 
en voor de raadsleden.

De huidige crisis heeft het digitaal vergaderen in een stroom-
versnelling gebracht. In een eerste fase werden verschillende 
interne fysieke vergaderingen vervangen door digitale vergade-
ringen. Het thuiswerken is, daar waar mogelijk, ingevoerd. Ook 
heel wat vergaderingen met externe raden en besturen, verlopen 
ondertussen digitaal. Ook de gemeenteraad, de raad voor maat-
schappelijk welzijn en de commissies verlopen digitaal.

Unicum

Tijdens de eerste digitale gemeenteraad in april was er een  
wissel bij Groen. Het nieuwe raadslid heeft de eed thuis digitaal 

afgelegd in handen van de voorzitter, die vanuit zijn thuisbureel 
de zitting voorzat. Een eedaflegging op deze wijze is waar-
schijnlijk een unicum in Vlaanderen.

Temse is radicaal mee in het digitale 
verhaal en we zijn er als N-VA trots op 
dat wij mee aan de spreekwoordelijke 
kar trekken. De coronacrisis heeft 
onze manier van werken veranderd 
en nieuwe mogelijkheden getoond. 
Hoewel er een verschil is tussen fysiek 
en virtueel vergaderen is het niet  
ondenkbaar dat er ook na de crisis 
nog digitaal zal worden vergaderd.

Groen licht voor twee 
belangrijke dossiers
Er ging veel energie en voorbereiding aan vooraf alvorens 
de eerste spadesteek kan gebeuren maar twee belangrijke 
dossiers zitten nu op de rails. De gemeenteraad van 27 april 
keurde het fietspaddossier Hoogkamerstraat ter hoogte van 
de TTS-zone richting Sint-Niklaas goed.

Ook voor het wegen- en rioleringsdossier Antwerpsesteen-
weg in Tielrode werd de laatste fase goedgekeurd. Eind 
augustus duiden we de aannemers aan en bepalen we de 
fasering van de werken. In het najaar van 2020 kan de 
eerste spadesteek gebeuren. Uiteraard doen we er alles aan 
om de omwonenden op een zo goed mogelijke manier te 
informeren.

Geert Vandersickel
Voorzitter gemeenteraad

Voorzitter raad voor  
maatschappelijk welzijn
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Vlaamse subsidies voor veilige schoolomgevingen
Eind 2019 dienden we onze aanvraag in bij de Vlaamse overheid om alle schoolomgevingen op het grondgebied van Temse 
veiliger in te richten. Dit jaar kregen we van de Vlaamse minister van Mobiliteit de bevestiging dat onze aanvraag werd  
goedgekeurd.

Alle schoolomgevingen krijgen een uniforme inrichting bestaande uit grote gekleurde vierkante vlakken die op de rijbaan worden 
aangebracht. Verder wordt ook het woord ‘school’ en ‘zone 30’ op de weg geschilderd. De scholen krijgen ook fluo plastic manne-
tjes die ze zelf kunnen plaatsen om hun schoolpoort nog meer in de kijker te zetten. De totale som van dit project bedraagt 35.000 
euro, waarvan 50 procent is gesubsidieerd.

Mobiliteitsstudie

Bij de start van volgend schooljaar zullen de meeste  
schoolomgevingen kleurrijk zijn ingericht. 

Voor de schoolomgeving ter hoogte van de Vierklavers  
en voor de schoolomgeving van de Hollebeek zal  
de uniforme signalisatie later worden aangebracht.  
De verkeersproblematiek is daar complexer. Daarom  
is er een studie opgestart om te onderzoeken hoe  
we de structurele verkeersproblemen daar kunnen  
oplossen. De kostprijs van de mobiliteitsstudie  
bedraagt 21.600 euro.

Speelplezier voor honden en hun baasjes
Hondenbaasjes kunnen binnenkort terecht op een grote hondenspeelweide naast het geboortebos in de Fonteinstraat.

Tot 2014 waren er in Temse enkele hondenweides, maar die werden allemaal opgedoekt omdat ze veel te klein waren. Op een paar 
vierkante meter gras kan een hond zijn energie niet kwijt en krijg je al snel conflicten wanneer er enkele dieren samen zitten. In de 
praktijk waren die hondenweides verworden tot hondentoiletten en dat was natuurlijk niet de bedoeling. Nu komt er voor het eerst 
een echte loopzone waarop ook hondenspeeltuigen aanwezig zullen zijn. Die loopzone is maar liefst 177 meter lang en 16 meter 
breed en situeert zich parallel aan het jaagpad van de Schelde aan Belgomine en naast het geboortebos.

Streng toezicht

Het idee stond al in ons verkiezingsprogramma, waar-
na we het opnamen in het beleidsplan. De zoektocht 
naar een ideale locatie nam wel wat tijd in beslag. Het 
perceel moest uiteraard groot genoeg zijn en liefst op 
wandelafstand van het centrum. Het is de bedoeling 
dat de eerste honden er al deze zomer terechtkun-
nen. Ons eigen gemeentepersoneel voert de werken 
uit. Door de coronacrisis is de timing wel wat over-
hoop gegooid. Normaal gezien zullen de werken vlot 
verlopen want er moet enkel een omheining geplaatst 
worden met enkele speelelementen. We voorzien een 
apart gebruiksreglement en zullen streng toezien dat 
hondenpoep steeds wordt opgeruimd.

Lieve Truyman
Schepen van Mobiliteit en Openbare Werken

 Schepen van Dierenwelzijn Tineke Van Britsom met haar hond.
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